



## Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway  
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee  
Chiang Mai, Thailand 50140  
052-135069; [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th)



Dear parents and guardians,

On Friday Sept. 3, ACIS will observe our ASY 2021-2022 School Calendar as a Half Day, with classes ending at 12:15 for the day. **There will be no afternoon classes on Friday September 3rd.**

Half days are used throughout our school year calendar as an opportunity for our staff to participate in professional development. Professional Development is mandated by our accreditation standards, meaningful and necessary to ensure that our staff stay current on the latest teaching strategies, technology needs and best practices for providing our students with the best education possible.

This Friday our staff will be engaged in long-term curriculum development, ensuring that our classes are paced appropriately with our curriculum standards and that assessments reflect those curriculum standards and long-term development goals. Thank you for your continued support of our educational program. If you have questions, please contact us at [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th).

Sincerely,  
ACIS Administration Team



## Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway  
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee  
Chiang Mai, Thailand 50140  
052-135069; [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th)



เรียน ท่านผู้ปกครองทุกท่าน

ในวันศุกร์ที่ 3 กันยายน 2564 ทางโรงเรียนนานาชาติอเมริกาโน่ ไชนีส จะจัดการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์ครั้งวันตามปฏิทินการศึกษาปี 2564-2565 โดยจะมีการเรียนการสอนผ่านระบบออนไลน์จนถึงเวลา 12:15 น. และจะ**ไม่มีการเรียนการสอนในคาบวิชาช่วงบ่ายในวันดังกล่าว**

การจัดการเรียนการสอนครั้งวันของทางโรงเรียนนั้นจะมีขึ้นตลอดปีการศึกษาเพื่อเปิดโอกาสให้บุคลากรโรงเรียนเข้าร่วมการอบรมพัฒนาวิชาชีพ ซึ่งการอบรมดังกล่าวมีขึ้นเพื่อการรับรองมาตรฐานการศึกษา และมีความสำคัญในการสร้างความมั่นใจได้ว่าบุคลากรของโรงเรียนจะได้รับการฝึกอบรมในเรื่องกลยุทธ์ใหม่ๆด้านการสอน ความต้องการทางด้านเทคโนโลยี และแนวปฏิบัติในการจัดการเรียนการสอนให้กับนักเรียนอย่างมีประสิทธิภาพ

ในวันศุกร์นี้ ทางบุคลากรของโรงเรียนจะเข้าร่วมการอบรมพัฒนาวิชาชีพในหัวข้อการพัฒนาหลักสูตรในระยะยาว เพื่อเป็นการสร้างความมั่นใจได้ว่าการจัดห้องเรียน และการวัดประเมินผลมีความเหมาะสมกับมาตรฐานหลักสูตร และสอดคล้องกับเป้าหมายการพัฒนาในระยะยาว

ทางโรงเรียนขอขอบพระคุณท่านผู้ปกครองที่ให้ความไว้วางใจให้ทางโรงเรียนดูแลบุตรหลานของท่าน หากท่านมีคำถามหรือข้อสงสัยใดๆ ท่านสามารถติดต่อทางโรงเรียนได้ที่อีเมล [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th)

จึงเรียนมาเพื่อโปรดทราบ

ด้วยความเคารพอย่างสูง  
ฝ่ายบริหารโรงเรียนนานาชาติอเมริกาโน่ ไชนีส



## Americana Chinese International School

227 Moo 2 Chiang Mai - Lampang Superhighway  
Tambol Nong-Phueng, Amphur Sarapee  
Chiang Mai, Thailand 50140  
052-135069; [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th)



尊敬的家长及监护人：

根据校历 9 月 3 日星期五只有半天课，所有课程会在当天的 12:15 结束。9 月 3 日星期五下午没有课。

在我们整个学年的校历中，我校会利用这半天的时间给予我们员工参与专业发展培训的机会。我们的认证标准要求在向专业方向发展，这对于保证我们的员工了解最新的教学策略、技术需求和最佳实践方式是有意义且必要的，此举为给我校所有学生尽可能提供最好的教育。

本周五，我校的员工将参与长期课程开发，让我们的课程按照我们的课程标准进行优化调整，并确保评估反映这些课程标准和长期发展目标得以实现。感谢您对我们教育计划的持续支持。如果您有任何疑问，请通过 [info@acis.ac.th](mailto:info@acis.ac.th) 与我们联系。

真挚地，

ACIS 管理团队